
FAU-møte 22.09.2020 (på Zoom) 

Til stede: Anette Gerda Rønhovde, Sigrun Johannessen, Pål Ellingsen, Hanne Margrethe 

Kindt-Lien, Anette Undheim, Synne Selvik, Kai Stolz, Marte Oppedal Berge, Marit Meyer, 

Thomas Rolland, Hilde Brenne, Vigdis Berg, Mailen Nybø, Anna Kvestad.  

Sakliste: 

1. Orientering fra skolen ved rektor 

a. Takk for til foreldre når foreldremøtet ble flyttet til digital plattform med kort 

varsel. 

b. Graven (Fredens bolig) blir pusset opp. Arbeidet starter opp vinter 2020/2021. 

Halve parken ad gangen, slik at barna har tilgang til uteområde. Skolen er 

ikke informert om ytterligere planlegging, har bedt om å bli involvert som 

nærmeste nabo. 

c. 140 års feiring, den offisielle dagen er uke 45. Ønske om et større 

arrangement utendørs, derfor forsøke å flytte denne til første del  av mai. 

Hvor været er mer til utendørs arrangement. Afghanistankomiteen har 

henvendt seg og forespurt om140 års feiringen, da julemarkedet ikke ser ut til 

å bli avholdt som vanlig. FAU støtter å flytte dato til mai. 

2. Oppfølgning av spørsmål til skolen om smitteverntiltak (oppfølging fra siste møte) 

a. Når skal barnet holdes hjemme? Nasjonale føringer kommet fra 

Kunnskapsdepartementet og Helsedirektoratet. Skriv er sendt ut via lærere, 

alle skriv legges også ut på skolens hjemmeside. 

b. Hjemmeundervisning hvis fraværet blir mer enn en uke. Ved kortere fravær 

følger man klassens ukeplaner. 

c. Tilpasninger er akkurat gjort ift. at 5.-7. trinn slipper å vente lenge utendørs nå 

som det er blitt høst, koordinert ulike innganger slik at kohortene ikke møtes. 

d. Fadderordninger. Gode forslag fra forrige FAU, tatt dette videre, f.eks. med å 

skrive brev. 

e. Gymsal er begynt å renoveres. Legge til rette for containere, garderobene 

tømmes/renses. Alternativt lokale for gym. Kan se ut som Framohallen for 5. 

og 6. klasse i Fyllingsdalen, transport med innleid buss. 7. klasse har 

vekselvis svømming/Stemmemyren idrettshall. Dialog med Vikinghallen for å 

få noe til for de yngste.  

f. Jobbet med drenering på nederste del av skolegården på Eventyrskogen. Det 

er også gjort befaring ift. elektrisk og luft. Skolen er forespeilet renovasjon av 

kjøkken på SFO Eventyrskogen i høst, men har ikke tidsplan. Samtidig 

krevende å skulle renovere samtidig med koronatiltak innendørs. 

g. Erfaringer fra hjemmeskolen er gjort, og skolen føler seg mer forberedt på 

digital kompetanse. Øving på Chromebook på mellomtrinnet, forberedes i 

tilfelle rødt nivå. Hvis “trafikklys” blir rødt, vil skolen ha begrenset kapasitet, og 

det er da planlagt med fysisk oppmøte for 1.-4. trinn, mens 5. og 6. trinn må 

ha hjemmeskole inntil alternativt lokale finnes, men 7. trinn vil forsøkes stedlig 

for å sikre overgangen til ungdomsskolen. Dersom blir det mer digital løsning 

for 5. og 6. trinn vil det være med start og slutt felles på Meet/Teams.  

h. Hvis smitte på skolen: De som er nærkontakt får direkte beskjed. Skolen 

avventer instruks fra smittevernkontoret i kommunen. 



i. Spørsmål om smittevern, hvem blir tatt ut hvis kohorten må i karantene. Så 

lenge man er utendørs, kan kohorten være sammen med vennskapskohorten 

(den andre kohorten på trinnet). Innendørs kun med kohorten. Hvis det 

oppstår smitte på skolen, vil smittevernkontoret ha fokus på f.eks. hvem har 

kohorten vært sammen med de siste 48 timer.  

3. Innspill fra foreldremøter 

a. Skolens ledelse deltok på de fleste foreldremøtene, og tatt med spørsmål og 

innspill på dette.  

b. Innspill på at det bør føres referat fra foreldremøtene. Viktig for foreldre å få 

tilbakemelding på det sosiale miljø i klassen. Store og små møter. 5. klasse 

har hatt et felles trinnforeldremøte, som ble for mye kaos med 70 foreldre, 

derfor klassevise foreldremøter etter høstferien. Lite dialog, mer 

informasjonsmøte for andre klasser. Spørsmål om klasselisten, skolen jobber 

med å få inn de siste samtykker før dette utleveres. Forslag om at gode ideer 

for klasseaktiviteter - del gjerne med andre trinnkontakter.  

c. Utviklingssamtaler holdes i uke 43 og 44, kan både være på video evt. 

stedlig.  

d. Kommunikasjon med foreldre som ikke behersker norsk. Noen foreldre bruker 

app eller google translate for å oversette norsk (ideelt engelsk), greit når man 

fikk skriftlig info. SMS er også velegnet til å gi korte beskjeder. 

4. SFO-foreldremøte. Per i dag er det ikke planlagt eget SFO foreldremøte gitt 

kapasiteten til avholdelse.  

5. Møte- og aktivitetsplan for skoleåret.  

a. Møteplan godkjent. 

b. En liten julemarkedskomité, i tilfelle noe kan la seg gjøre, men også for en 

liten innsamling til jenteskolen i Afghanistan. Koordinering Marthe F., Thomas 

Rolland og Marte O. Forslag adventskalender enkel idé, forslag om å 

kombinere denne med info om vennskapsskolen i Afghanistan. Lærer ved 

Krohnengen kan være kontaktperson til Afghanistankomiteen. Marthe F. 

innkaller etter neste FAU-møte, og kontakter nå kontaktperson i 

Afghanistankomiteen. 

6. Planlegging av trafikkaksjon. Komité: Pål, Sigrun, Kai. Tidspunkt siste halvdel 

november. Reflekser sponsing fra firmaer, Thomas sjekker opp fra sitt selskap. 

Trenger 350-400 stk.  

7. SFO - diskusjon. Muligheter for SFO-gruppen? Per i dag er det vanskelig å 

gjennomføre å ha eksterne aktiviteter på skolen. Når dette lar seg gjøre vil skolen 

invitere SFO-gruppen på ny i dette. SFO-gruppen vil invitere rektor. Synne vil også 

delta i SFO-gruppen.  

8. Tema for foreldremøter i høst/Barnevakten. Nettbasert opplegg rettet mot foreldre, to 

utgaver (1.-3. trinn og 4.-7. trinn). Siste halvdel av oktober, avtale på vei. Anslått ca 

200 elever barn i begge runder, vil markedsføre opplegget til alle foreldrene på 

skolen. Særlig tips til TikTok ønskes. Utgangspunkt for organisasjonen? Lenke til 

bakgrunnsinfo i invitasjonen. 

9. Eventuelt 

a. Samtykkeskjema. Kontrakt ved bruk av digitale tjenester. FAU var med på å 

utforme en egen kontrakt for 1.-3. trinn, og en annen kontrakt for 4.-7. trinn. 

FAU videresender til rektor. 



b. Samtykke til skolens rett til å bruke bilder av elevene offentlig. Innspill på at 

dette samtykket er for bredt, formål og spissing av samtykke. 

c. Samtykke til skolefotografering og portrettfoto. Rutine om å få informere om 

dette og mulighet for å reservere seg mot. Foreslår at samtykker knyttet til 

alle punkter tas som eget punkt med FAU ved et senere møte. 

d. Sykler og hærverk før sommeren. Politi delte en video i forebyggende 

øyemed. 


